
 

 

 

 

 

 
1 Motionen inkom inte i tid inför årsmötet, och behandlades därför inte under det. Den inkluderades dock i föregående utskick, och 

presenterades på årsmötet. Styrelsen utlovade att behandla motionen med prioritet, och återkoppla skriftligen till nästkommande 
årsmöte. Detta material utgör återkopplingen. 
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